

## 一、约拿书导论 (1)

### 圣经信息系列《约拿书》：引言

1. 约拿书与其他书卷在正典圣经中有哪些连贯性关系？这些了解如何帮助我们阅读约拿书（参阅31-6页）
2. 新约福音书三次引用或提及“约拿的神迹”，它主要传讲的信息是什么？（参阅40-5页）
3. 在福音书所要陈述的福音主题与“约拿的神迹”有何相似之处？理解“约拿的神迹”象征意义，对我们向人传福音有何帮助？（参阅46-7页）
4. 为何犹太人在“赎罪日”都会诵读约拿书？它的教导意义对我们现今生活具有哪些帮助或提醒？（参阅47-50页）

### The Message of Jonah — Introduction (1)

#### BST coverage : Introduction

1. How does the Book of Jonah relate to the other books in the Canon of Scripture? How does this understanding help us when we read Jonah? (pg.26-30)
2. The NT Gospels mention or cite ‘the sign of Jonah’ three times. What is its main message? (pg.33-7)
3. How are the major themes of the gospel, as articulated in the Gospels, similar to that of the ‘sign of Jonah’? How does understanding the symbolic meaning and significance of ‘the sign of Jonah’ help us in sharing the gospel? (pg.38-9)
4. Why do Jews read Jonah on the Day of Atonement? How does it’s teaching help us or serve as a reminder to us in our present day-to-day lives? (pg.39-41)